XVI SYMPOSIUM OF THE INTERNATIONAL DOSTOEVSKY SOCIETY
The Legacy of F.M. Dostoevsky: 150 Years since the 
Publication of "Crime and Punishment"
University of Granada, Spain
June 7-10, 2016
www.ugr.es/~feslava/ids2016/index.html 

Please send your completed registration form and the proof of payment (in only one email) to ids.granada2016@gmail.com by March 10, 2016 (see registration procedure details below). The name of the completed registration form and the email subject should be “author’s surname-type of participation (regular, guest)” (e.g.: jones-regular.doc). If attending participants present their paper in co-authorship, each attending author has to pay the registration fee. 

Заполненную регистрационную форму и подтверждение платежа (вместе в  одном электронном письме) нужно отправить на ids.granada2016@gmail.com до 10 марта 2016г. (обратите внимание на порядок регистрации ниже). Название файла заполненной регистрационной формы и тема сообщения электронного письма должны быть «фамилия автора-вид участия (доклад, без доклада)» (например, Иванов-доклад.doc). Если участники предоставляют свои доклады в соавторстве, то каждый из присутствующих авторов должен оплатить регистрационный взнос.

Registration form / Заявка на участие
	First name and Surname(s) (latin characters as they appear in your passport)
ФИО (латиницей в соответствии с загранпаспортом)
	

	Workplace
Место работы
		

	Email
	

	Membership in IDS *
Членство в МОД *
	Yes / Да
	No / Нет 


	Type of participation 
Формы участия 
	Paper / Доклад
	Guest / Посещение без доклада

	
	with closing dinner
с фуршетом
	without closing dinner
без фуршета
	with closing dinner
с фуршетом
	without closing dinner
без фуршета

	Specific dietary requirements
Особые диетические потребности
	

	Do you require visa?
Виза требуется?
	

	Passport number (only if you need a visa)
Номер загранпаспорта (только если виза нужна)
	

	Home address, phone (only if you need a visa)
Домашний адрес и телефон
	


*Membership in IDS will be required for registration of participants in Granada. Further information about membership can be found here: www.dostoevsky.org. 
Членство в МОД является обязательным требованием в момент регистрации участника в Гранаде. Подробная информация на сайте МОД: www.dostoevsky.org.

Important dates / Основные даты
Registration: December 5, 2015 – March 10, 2016
Program Announcement: April 28, 2016. 
Conference dates: June 7-10, 2016.

Регистрация: 5 декабря 2015г – 10 марта 2016г.
Публикация программы: 28 апреля 2016г.
Дни проведения конференции: 7-10 июня 2016г.

Types of participation and fees / Виды участия и взносы
Lis of participants / Список участников: 
www.ugr.es/~feslava/ids2016/IDS2016_list%20of%20participants.pdf

Participation fee includes: abstract publication, paper publication, coffee breaks, and cultural program.
Cultural program: night visit to Alhambra, flamenco performance, and closing dinner (optional).
Взнос участника включает в себя: публикацию тезисов, публикацию доклада, кофе-брейки и культурную программу. 
Культурная программа: ночное посещение Альгамбры, представление фламенко и торжественный фуршет после проведения конференции (оплачивается отдельно). 

For each contribution to the conference, all presenting authors will have to be registered as conference participants.
За участие в конференции все присутствующие авторы должны зарегистрироваться как участники конференции.

	Regular participants (with paper)
Участник с докладом
	with closing dinner
с фуршетом
	€100

	
	without closing dinner
без фуршета
	€65

	Regular participants (with paper)
Участник с докладом

Countries / Страны: 
Россия, Украина, Белоруссия, Грузия, Хорватия, Болгария, Черногория, Венгрия, Эстония, Греция, Аргентина и Бразилия.

	with closing dinner
с фуршетом
	€85

	
	without closing dinner
без фуршета
	€50

	Guest (without paper)
Участник без доклада
	with closing dinner
с фуршетом
	€65

	
	without closing dinner
без фуршета
	€30



Registration procedure / Порядок регистрации 
[bookmark: _GoBack]Please send your registration form and the proof of payment (in only one email) to ids.granada2016@gmail.com by March 10, 2016. You will receive an email confirmation of your registration in 3-5 days. 
Заполненную регистрационную форму и подтверждение платежа (вместе в  одном электронном письме) нужно отправить на ids.granada2016@gmail.com до 10 марта 2016г. Вы получите подтверждение Вашей регистрации на электронную почту в течение 3-5 дней. 

Payment must be made by bank transfer (see bank details below). The file name of the registration form and the email subject should be “author’s surname-type of participation (regular or guest)” (e.g.: jones-regular.doc). If attending participants present their paper in co-authorship, each attending author has to pay the registration fee. 

Оплата осуществляется через банковский перевод (банковские данные указаны ниже). Название файла заполненной регистрационной формы и тема сообщения электронного письма должны быть «фамилия автора-тип участия (доклад, гость)» (например, Иванов- доклад.doc). Если участники выступают со своими докладами в соавторстве, то каждый из присутствующих авторов должен оплатить регистрационный взнос.

Bank details / Банковские данные 

	Bank name
Полное наименование банка
	Banco Mare Nostrum (BMN)

	Address 
Юридический адрес
	Plaza Villamena 1,
18001 Granada (Spain)

	Telephone 
Телефон
	+34 958 24 44 59

	Account name 
Получатель
	Universidad de Granada

	Account number (IBAN)
Номер Счета (IBAN) 
	ES31 0487 3000 75 2000870595

	BIC code
Код БИК
	GBMNESMMXXX

	Payment description
Назначение платежа

	Author’s Surname Name, IDS2016 Granada
(Например / Example: Petrov Ivan, IDS2016 Granada)




